
Protokół Nr IX/2007 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 14 czerwca 2007 roku 
 

 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiaka. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co daje możliwość podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Powitał Dyrektora Obwodu Lecznictwa Kolejowego Samodzielnego Niepublicznego 
ZOZ w Skarżysku Kam. Pana Jerzego Dubiel i dr Piotra Cygańskiego oraz radnych i 
pracowników. 
Na sekretarza obrad powołał radnego Zdzisława Koniecznego.. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie zgłoszono. 
Odczytał porządek obrad: 
1.Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2.Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  
   Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 
3.Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007. 
4.Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, która zostanie 
wykorzystana na pokrycie deficytu w budżecie na zadanie pn. „Ochrona zbiornika 
wód podziemnych na terenie gmin: Jędrzejów, Sędziszów, Słupia Jędrzejowska i 
Wodzisław. Po naszej stronie zabezpieczamy 10% kwoty, pożyczka 90% a jest szansa 
umorzenia 80% zaciągniętej pożyczki. 
Łosowanie 
13 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr IX/94/2007 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Obwodu Lecznictwa Kolejowego w Skarżysku o partycypację w 
kosztach modernizacji aparatu RTG. 
Radny T.Styczeń 
- zapytał ile kosztuje nowa lampa do RTG, w piśmie jest mowa o regenerowanej a my 
mamy informację że za te pieniądze można kupić nową. 
Pan J.Dubiel 
- potwierdzam pańskie zdanie, również uzyskaliśmy informacje że za te pieniądze 
kupimy nową lampę. 
Radny J.Wiencek 



- czy w budynku będą wykonywane jakieś prace aby go dostosować do wymogów, 
takie były zapewnienia gdy kupowaliśmy ciemnię automatyczną. 
Pan J.Dubiel 
- przede wszystkim chciałbym podziękować za zakup ciemni. Jeśli chodzi o budynek 
Przychodni weszliśmy w Program modernizacji i musimy dostosować pomieszczenia 
do wymogów Ministerstwa Zdrowia. 
Radny W.Tabor 
- czy modernizacja dotyczy tylko wnętrza budynku a czy również elewacji i 
otoczenia? 
Pan J.Dubiel 
- my nie jesteśmy właścicielem budynku tylko dzierżawcą, modernizacja będzie 
dotyczyć wnętrz podług, ścian, podjazdu dla niepełnosprawnych. Uważam że presja na 
PKP może być wywarta przez gminę aby coś zrobili w obrębie budynku. Proszę 
Burmistrza o pomoc i wystąpienie do Zakładu Nieruchomości w Lublinie. 
Radny J.Strzelec 
- w mieście działają 3 ośrodki zdrowia, zróbmy jeden a dobry. 
Radny J.Psonak 
- to tak jakby zebrać wszystkie małe sklepiki i zrobić jeden supermarket. Dobrze że są 
3 placówki , bo jest pewnego rodzaju konkurencja. Zakupimy lampę jeśli dostaniemy 
od Dyrektora deklarację, że ceny za usługi drastyczne nie wzrosną. 
Pan J.Dubiel 
- nie ma takiej możliwości, a czy na dziś nasze ceny są za wysokie. 
Pan P.Cygański 
- nie mam nic przeciw koncentracji, ale muszę poinformować że zakup RTG to kwota 
ok. 600.000zł a jego uruchomienie to koszt rzędu 1 500 000zł i jeszcze musi być 
odpowiednie pomieszczenie. Zgodnie z ustawą na razie możecie dotować wszystkie 
podmioty świadczące usługi medyczne. My to robimy dla waszych mieszkańców. 
Od 1998 roku jesteśmy Zakładem samodzielnym, z PKP nie mamy nic wspólnego. 
Musimy odpowiedzieć sobie czy chcemy świadczyć usługi dla swoich mieszkańców. 
Pan Burmistrz 
- rozeznawałem jak służy pracownia RTG, uważam że jest niewyobrażalne na dziś aby 
nie było RTG, wiele osób robi sobie prześwietlenia prywatnie. Wyjazd do Jędrzejowa 
to czas i koszty. 
Pan P.Cygański 
- wszystko zależy od wysokości podatku VAT, będziemy rozeznawać ceny, my też nie 
chcemy przepłacać. My planujemy ustawienie nowego generatora, szafy rozdzielczej, 
stojaka i statywu oraz okablowanie. 
Radny J.Strzelec 
- Wy mnie nie rozumiecie, kupujemy urządzenie a budynek nie jest własnością 
Przychodni. 
Radny J.Psonak 
- Burmistrz i Rada dodają symboliczne pieniądze a te 2 ośrodki przejmują część 
świadczeń od MGOZ. 
Pan J.Dubiel 
- kwota modernizacji wynosi ok. 100.000zł, proszę o pewną elastyczność bo może się 
okazać że lampa kosztuje powyżej 14tys. 



Pani Sekretarz 
- u nas nie może być elastyczności, uchwała jest sztywna i faktura będzie do tej kwoty. 
Jeśli koszt będzie powyżej 14tys. To musi być druga uchwała. 
Pan J.Dubiel 
- prosiłbym jeszcze o rozważenie przejęcia od nas części kosztów modernizacji. 
Radny Z.Konieczny 
- czy Pan nie może wystąpić do PKP o nieodpłatne przekazanie wam budynku? 
- nie jest to możliwe bo w momencie tworzenia OLK Ministerstwo nie wyposażyło 
nas w budynek. 
Pani A.Porębska  
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy, kwota na zakup lampy 
15.000zł. 
Radny J.Psonak 
- w ubiegłym roku przy dyskusjach o zakupie ciemni było bardzo burzliwie, w tym 
roku również, ale nasze myślenie jest takie, że w Br na zakupie lampy nasza pomoc się 
kończy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr IX/95/2007 
- dzwonił przedstawiciel Multi Banku i chce nawiązać kontakt telefoniczny z radnymi 
celem złożenia gratulacji i przekazania niewielkich upominków, jeśli ktoś wyraża 
zgodę to proszę zgłosić w Biurze Rady, 
- odczytał pismo Komendy Wojewódzkiej Policji o pomoc w projektowaniu 
przebudowy w Komendzie Powiatowej w Jędrzejowie. 
Pan Burmistrz 
- dzwonił Komendant Powiatowy i mówił że aby to zadanie weszło do Planu na 2008 
rok muszą być przygotowane projekty koszt. 100.000zł, chcą zebrać te środki ze 
wszystkich gmin średnio 10.000zł od gminy. My pomagamy bardzo dużo, dokładamy 
do zakupu samochodów, teraz przekazujemy komputer. Będę miał propozycję, że 
wystąpimy do sponsorów zbierzemy i przekażemy. 
Pan Przewodniczący 
- Komisja Budżetowa rozezna czy możemy przekazać jakieś pieniądze. 
Pani Sekretarz 
- odczytała informację o wyborze ławników wg nowej procedury, podała kto jest 
uprawniony do zgłaszania, termin mija 30 czerwca, druki są do pobrania w Urzędzie. 
Każdy kandydat musi zebrać sam wymagane dokumenty i dostarczyć wraz ze 
zgłoszeniem. 
Pan Burmistrz 
- pod koniec czerwca będzie potrzebna sesja , musimy uchwalić Studium 
Uwarunkowań Zagospodarowania Przestrzennego, ustalić opłaty za korzystanie z 
kortu, uchwały budżetowe, pracujemy na powołaniem Zespołu ds. obsługi oświaty 
oraz nad powołaniem zespołu szkół w budynku przy Kościuszki. 
Chcielibyśmy dzisiaj prosić o decyzję w sprawie zakupu 2 rowerów wodnych na Bazę, 
jest bardzo duże zainteresowanie. Odbył się przetarg na gastronomię, wybraliśmy 
podmiot za 2.250zł miesięcznie. 
Pan K.Chmaruk 



- koszt zakupu tych rowerów wyniesie 8321zł, proponujemy przeniesienie tych 
środków z zakupu energii na Bazie. 
Pani A.Porębska 
- ponad 3.500zł jest to zakup inwestycyjny pomimo że jest to przeniesienie środków w 
ramach Bazy i musi być uchwała i zmiana zał. Inwestycyjnego tam gdzie jest Baza 
TKR. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie (dotyczy zakupu 
rowerów) 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Obie zmiany w budżecie przyjęte na dzisiejszej sesji będą zapisane w jednej uchwale. 
Radny J.Strzelec 
- sprawa ZOZ w Jędrzejowie, Minister mówił że zadłużone szpitale nie mogą być 
prywatyzowane. 
Pani Sekretarz 
- w najbliższym czasie będą podjęte decyzje są dwie oferty: 
1) przejmuje Marszałek ( bez zadłużenia i z całą załogą) 
2) prywatna firma( z długami ale nie wiadomo co z załogą). 
Radny S.Łazarski 
- chodzi mi o plac przy Wyszyńskiego, brak parkingu ostatnio procesja nie miała jak 
przejść i było wiele komentarzy. Proponuję aby na przyszłość przed podjęciem decyzji 
przeanalizować wszystkie za i przeciw i zdecydować co się lepiej opłaca. 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej. 
 
                                        Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                 Sekretarz                                  Przewodniczył 
 
 
 


